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RO.II. 0007.XI.2015       Udanin, dnia ……….. 2015 r. 

 

Protokół XI 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Udanin 

odbytej w Udaninie w dniu 28.10.2015 r. 
 
 

Sesję rozpoczęto o godzinie 8 05 

Wg listy obecności na sesji jest obecnych 14 radnych. 

Przewodniczący Rady (PR): 

Panie i Panowie Radni. 
Pani Wójt, 
Panie Starosto, 
Pani Skarbnik, 
Panie Sekretarzu, 
Pani Dorota Byra – dyrektor gimnazjum w Ujeździe Górnym, 
Pani Bożena Basa – dyrektor zespołu szkolno-przedszkolnego w Udaninie, 
Pan Jan Podedworny – z-ca kierownika USC, 
Panie i Panowie sołtysi 
Szanowni Państwo 
  

  
Przewodniczący Rady. (PR) Otwieram XI zwyczajną sesję Rady Gminy Udanin. W sesji bierze 
udział 13 radnych. Nieobecni radni : Zenon Stasiak, Wojciech Płaziuk. Obrady XI sesji są 
prawomocne. Lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Przedstawiam projekt porządku XI zwyczajnej sesji.  
 
Proponowany porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji, 
2. Przyjęcie porządku sesji, 
3. Przyjęcie protokołu X sesji, 
4. Sprawozdanie Wójta z realizacji zadań w okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji 

uchwał, 
5. „15 minut” dla wyborców, 
6. Wnioski i interpelacje radnych, 
7. Informacja Wójta Gminy  o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Udanin w roku 

szkolnym 2014/2015, 
8. Przedstawienie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie :  

1) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
2) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
3) zmiany budżetu gminy w zakresie dochodów i wydatków, 

9. Przeprowadzenie wyborów ławników do Sądu Okręgowego w Legnicy oraz do Sądu 
Rejonowego w Jaworze. 
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1) powołanie komisji skrutacyjnej, 
2) wybory ławników w głosowaniu tajnym, 
3) przedstawienie protokołu komisji skrutacyjnej, 
4) podjęcie uchwały w sprawie : wyboru ławników do Sądu Okręgowego w 

Legnicy oraz Sądu Rejonowego w Jaworze na kadencję 2016-2019, 
10. Odpowiedź Wójta na wnioski i interpelacje, 
11. Zakończenie XI sesji. 

 
PR. Przedstawił wniosek w sprawie przyjęcia protokołu X sesji. Nikt z radnych nie wniósł 
uwag do protokołów. Na wniosek Przewodniczącego Rada Gminy przyjęła jednogłośnie (13 
radnych „za”protokół X sesji. 
 
PR. Udzielam głosu Pani Teresie Olkiewicz, która przedstawi sprawozdanie Wójta z realizacji 
zadań w okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji uchwał. 
 
Pani Teresa Olkiewicz przedstawiła sprawozdanie. Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 
 
PR. Dziękuję Pani Teresie Olkiewicz.  
 
Obecnie przystępujemy do realizacji pkt. 5 sesji – „5 minut dla wyborców”. Kto z obecnych 
na sesji mieszkańców chce zabrać glos?  
Nikt z obecnych na sesji sołtysów nie zabrał głosu. 
Listę obecności podpisał radny Zenon Stasiak i Wojciech Płaziuk - w sesji bierze udział 15 
radnych. 
Obecnie przystępujemy do zgłaszania wniosków i interpelacji przez radnych. 
 
Udzielam głosu:  
 

1. Zdzisław Semczuk – poruszył sprawę stanu technicznego parkingu przed gimnazjum, 
gdzie następuje niszczenie krawędzi jezdni, 

2. Płaziuk Wojciech – złożył wniosek o ścięcie poboczy na drodze od skrzyżowania 
Łagiewniki do Pichorowic ponieważ woda deszczowa zalewa drogę co stwarza 
zagrożenie w ruchu drogowym, 

3. Bolesław Stachurski – zwrócił uwagę na niebezpieczeństwo w ruchu drogowym na 
odcinku skrzyżowania drogi Gościsław-Żarów, gdzie systematycznie dochodzi do 
wypadków. Konieczne jest rozwiązanie problemu drogi Lasek-Gościsław celem 
zabezpieczenia bezpiecznego dowozu dzieci szkolnych. Ponadto wskazał na 
konieczność remontu drogi Gościsław-Skrzyżowanie (w kierunku na Żarów). 

4. Dziurla Krzysztof – dotyczy przestawienia  znaku drogowego (obok posesji P. Szajdy) 
ponieważ jest niewidoczny oraz wymianę znaku  uwaga na drogę z pierwszeństwem 
przejazdu, który znajduje się po drugiej stronie posesji P. Szajdy. 

5. Stasiak Zenon– Postawił pytanie : kto czyści rzekę w Ujeździe Górnym 
 
PR. Udzielam głosu Janowi Podedwornemu celem przedstawienia informacji  o stanie 
realizacji zadań oświatowych Gminy Udanin w roku szkolnym 2014/2015. 
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Głos zabiera Jan Podedworny, który przedstawił informacja Wójta Gminy  o stanie realizacji 
zadań oświatowych Gminy Udanin w roku szkolnym 2014/2015. 
PR. Udzielam głosu Grzegorzowi Pierzchalskiemu : podziękował za wspólną realizację 
inwestycji w zakresie remontu drogi skrzyżowanie Łagiewniki – Udanin.  
Wniosek radnego Semczuka w sprawie parkingu przy gimnazjum zostanie zrealizowany w 
okresie wiosennym ponieważ w tej chwili starostwo nie posiada takiej możliwości.  
W sprawie wniosków radnych Dziurli i Płaziuka – starosta stwierdził, że w krótkim okresie 
niemożliwe jest zrealizowanie wszystkich wniosków. Starostwo systematycznie realizuje 
zadania na drogach powiatowych. Pobocza przy drodze do Pichorowic kwalifikują się do 
usunięcia. Realizacja uzależniona jest od posiadania środków. W chwili obecnej starostwo 
analizuje możliwości budżetu. Jeżeli będą wolne środki starosta podejmie decyzje. 
Radny Płaziuk – zwrócił uwagę na pilna potrzebę udrożnienia rowu i ścięcia poboczy na 
odcinku około 10 metrów przy samym rowie zbierającym wody opadowe z drogi A-4. 
 
PR. W dyskusji w sprawie Informacja Wójta Gminy  o stanie realizacji zadań oświatowych 
Gminy Udanin w roku szkolnym 2014/2015 PR udzielił głosu: 

1. Bożena Basa, która odnosząc się do przedstawionej informacji stwierdziła, że : szkoła 
monitoruje osiągnięcia dzieci. Sprawdzian powoduje duży stres u dzieci. Monitoring 
postępów ucznia jest realizowany już od klasy IV. Uczeń w poszczególnych etapach 
sprawdzania wiedzy osiąga dobre wyniki, a sprawdzian kończący VI klasę zwyczajnie 
zawala osiągając niski wynik. Generalnie monitoring dalszej edukacji uczniów 
wskazuje, że uczniowie osiągają dobre wyniki w gimnazjum, szkołach średnich i są 
później absolwentami wyższych uczelni. Szkoła cyklicznie organizuje spotkania z 
rodzicami i nauczycielami. Obserwuje się nikłe zainteresowanie rodziców problemami 
i postępami swoich dzieci w roku szkolnym. Uczniowie mają osiągnięcia w konkursach 
organizowanych przez jednostki zewnętrzne. Te osiągnięcia są duże i pokazują, że 
dzieci szkolne są zainteresowane udziałem w konkursach. Szkoła jest także 
organizatorem życia kulturalnego w gminie – uroczystości są profesjonalnie 
przygotowywane przez dzieci i nauczycieli.  

2. Stanisław Dębicki – jak dopingować nauczycieli do poprawiania wyników osiąganych 
przez dzieci w sprawdzianach ?  

3. Martyna Porębska – czy szkoła publikuje wyniki egzaminów? 
4. Bożena Basa – każdy nauczyciel jest zainteresowany sukcesami swoich uczniów. 

Szkoła realizuje programy dydaktyczne, uwagi nauczycieli i szkół odnośnie 
realizowanych programów nauczania nie są brane pod uwagę. Sprawdzian – i wyniki 
sprawdzianów nie są jedynym wykładnikiem pracy nauczyciela z uczniem. Średnie 
oceny na koniec roku poszczególnych uczniów z roku na rok wskazują tendencję 
wzrostową. Dyrektor zaprosiła radnych do uczestnictwa w życiu szkoły. Wyniki 
egzaminów są dostępne na stronie internetowej szkoły. 

5. Bolesław Stachurski – poprosił o informowanie radnych o terminach organizowanych 
imprez przez szkoły, 

6. Bożena Basa – zaprosiła radnych na 6 listopada do szkoły na święto Niepodległości, 
7. Janusz Strzelecki – jest rozbieżność w prezentowaniu stanowisk- informacja wójta 

wskazuje na wyniki statystyczne, a dyrektor stwierdza, że szkoła może pochwalić się 
dobrymi wynikami. A jak wygląda sprawa poradnictwa dla słabych uczniów. 

8. Bożena Basa – wielu rodziców korzysta z poradni psychologiczo-pedagogicznej. 
Wyniki jednak nie są zawsze przedkładane w wielu przypadkach w szkole. Rodzice 



4 
 

bardzo często nie reagują na wnioski, nie uczestniczą w spotkaniach organizowanych 
przez szkołę. Szkoła organizuje zajęcia wyrównawcze, które nie zawsze spotykają się z 
zainteresowaniem uczniów.  

9. Krzysztof Dziurla – złożył wniosek o organizacje posiedzenia komisji rady w sprawie 
oświaty, funkcjonowania szkoły oraz osiąganych wyników nauczania. 

10. Dorota Byra – wskazała na wyniki osiągane przez dwie klasy gimnazjum – jedna klasa 
osiąga wynik powyżej średniej w powiecie, gdy druga klasa osiąga wynik poniżej 
średniej w powiecie. Różnica jest kolosalna. Zaznaczyła, że z uczniami  w tych klasach 
pracują ci sami nauczyciele. Zajęcia odbywają się w tych samych pracowniach. 
Uczniowie korzystają z tych samych  pomocy dydaktycznych i podręczników.  

11. Janusz Strzelecki – Pani Dyrektor proszę powiedzieć, gdzie jest problem? 
12. Dorota Byra – warunki szkolne mamy doskonałe, wydaje się, że warunki 

środowiskowe dzieci maja duży wpływ na osiągane wyniki w sprawdzianach 
13. Zenon Stasiak – a może problem leży w sferze zaangażowania poszczególnych 

nauczycieli w proces nauczania, jak dyrekcja mobilizuje nauczycieli? 
14. Dorota Byra – dyrektor ma możliwość gloryfikacji nauczycieli finansowo oraz 

wyróżnienia na zakończenie roku szkolnego, 
15. Wojciech Płaziuk – problem jest złożony. Złożył wniosek o zakończenie dyskusji. 
16. Renata Fedorczuk – szybki system reagowania na sygnał ze szkoły przez rodzica może 

skutecznie zapobiegać niebezpiecznym sytuacjom. Ale czy wszyscy rodzice reagują na 
wezwania? 

PR. Przechodzimy do następnego punktu porządku sesji. Udzielam głosu: 
1. Karolinie Ożóg – która przedstawiła projekt uchwały w sprawie : określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. Nikt z radnych nie wniósł uwag do projektu 
uchwały. 
Przystępujemy do podjęcia uchwały w sprawie : określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Wzięło udział w 

głosowaniu 
Za przyjęciem Przeciw Wstrzymało się 

15 15 0 0) 

 

Stwierdzam, że rada gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie : określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 

2. Karolinie Ożóg – która przedstawiła projekt uchwały w sprawie : wysokości stawek 
podatku od środków transportowych. Nikt z radnych nie wniósł uwag do projektu 
uchwały. 
Przystępujemy do podjęcia uchwały w sprawie : wysokości stawek podatku od 

środków transportowych. 

Wzięło udział w 

głosowaniu 
Za przyjęciem Przeciw Wstrzymało się 

15 15 0 0) 
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Stwierdzam, że rada gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie : wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 

3. Karolinie Ożóg – która przedstawiła projekt uchwały w sprawie : zmiany budżetu 
gminy w zakresie dochodów i wydatków. Nikt z radnych nie wniósł uwag do projektu 
uchwały. 
Przystępujemy do podjęcia uchwały w sprawie : zmiany budżetu gminy w zakresie 

dochodów i wydatków. 

Wzięło udział w 

głosowaniu 
Za przyjęciem Przeciw Wstrzymało się 

15 15 0 0) 

 

Stwierdzam, że rada gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie : 3) zmiany budżetu 

gminy w zakresie dochodów i wydatków. 

PR. Obecnie przystępujemy do wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Legnicy oraz do 

Sądu Rejonowego w Jaworze. 

Zgłoszone zostały następujące kandydatury na ławników: 

1. Helena Kowalczyk – do Sądu Okręgowego, 

2. Wioletta Partyka – do Sądu Rejonowego w Jaworze, 

3. Marzena  Małgorzata Kopeć - do Sądu Rejonowego w Jaworze, 

4. Beata Kreczko Paczyńska – do Sądu Rejonowego w Jaworze, 

Proszę o przedstawienie kandydatów do komisji skrutacyjnej: 

Zgłoszono: Krzysztof Dziurla, Wojciech Płaziuk, Martyna Porębska. Zgłoszeni kandydaci 

wyrazili zgodę na kandydowanie do komisji skrutacyjnej celem dokonania wyboru ławników 

do Sądu Okręgowego w Legnicy oraz Sądu Rejonowego w Jaworze. 

PR. Poddał proponowany skład kandydatów na członków komisji skrutacyjnej pod 

głosowanie. 

W wyniku głosowania jawnego Przewodniczący Rady stwierdził, że : 

Wzięło udział w 

głosowaniu 
Za przyjęciem Przeciw Wstrzymało się 

15 15 0 0) 

 

Rada Gminy wybrała komisję skrutacyjna w składzie :  

1. Maryna Porębska, Wojciech Płaziuk, Krzysztof Dziurla. 
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PR. Zarządzam 5 minutową przerwę a wybranych członków komisji skrutacyjnej proszę o 

przystąpienie do pracy. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady XI sesji. 

Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania tajnego, które wydano 15 radnym 

uczestniczącym w głosowaniu. Przewodnicząca komisji przedstawiła zasady dokonywania 

wyboru.  

Radny Stasiak – wnioskował o dokonanie przedstawienia kandydatów na ławników. 

Piotr Łabędzki przedstawił kandydaturę Heleny Kowalczyk na ławnika do Sądu Okręgowego. 

Stwierdził, że w/w pracuje w biurze Zarządu LGD „Szlakiem Granitu” i posiada pozytywna 

opinie wydana przez Sąd Okręgowy. 

Janusz Strzelecki przedstawił opinie o kandydatkach do Sądu rejonowego w Jaworze. 

Stwierdził, że kandydatki Wioletta Partyka oraz Marzena Małgorzata Kopeć były ławnikami 

Sądu Rejonowego w Jaworze w poprzedniej kadencji i posiadają pozytywna opinie w 

środowisku. 

Wojciech Płaziuk – przedstawił opinie o kandydatce Beata Kreczko Paczyńska na ławnika 

Sądu Rejonowego w Jaworze. Stwierdził, że kandydatka ma pozytywna opinie w środowisku 

zamieszkania. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytywała kolejno nazwiska radnych, 

którym wydawała po dwie karty do głosowania. Wyczytany radny odbierał karty do 

głosowania, dokonywał wyboru i wkładał karty do przygotowanej urny wyborczej. Po 

zakończeniu głosowania Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeliczenia głosów i 

sporządzenia protokołu z przeprowadzonego głosowania. 

PR. Ogłaszam przerwę w obradach, w czasie której Komisja Skrutacyjna dokona przeliczenia 

głosów i przedstawi protokół z wynikami dokonanego wyboru. 

 

PR. Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady XI sesji. I udzielił głosu 

Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej. 

Martyna Porębska przedstawiła protokół z dokonanego wyboru ławników. 

Stwierdziła, że Rada Gminy wybrała na ławników: 

1. Do Sądu Okręgowego w Legnicy – Helenę Kowalczyk 

2. Do Sądu Rejonowego w Jaworze – Wioletta Partyka i Marzena  Małgorzata Kopeć 

PR. Przystępujemy do podjęcia uchwały w sprawie : wyboru ławników do Sądu Okręgowego 

w Legnicy oraz Sądu Rejonowego w Jaworze na kadencję 2016-2019. 
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Wzięło udział w 

głosowaniu 
Za przyjęciem Przeciw Wstrzymało się 

15 15 0 0) 

 

PR. Stwierdzam, że Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie : wyboru ławników do Sądu 

Okręgowego w Legnicy oraz Sądu Rejonowego w Jaworze na kadencję 2016-2019. 

PR. Przystępujemy do kolejnego punktu porządku sesji. Udzielam głosu: 

Teresa Olkiewicz – odpowiedziała na wnioski i interpelacje: 

1. Wniosek radnego Bolesława Stachurskiego -Wójt uwzględni w WPI projekt 

przebudowy drogi polnej Lasek-Gościsław, 

2. Wniosek radnego Krzysztofa Dziurli – odpowiedź zostanie udzielona po dokonaniu 

analizy zgłoszonego wniosku, 

3. Wniosek radnego Zenona Stasiak - Za pracę na cieku wodnym w Ujeździe Górnym 

odpowiada Wojewódzki Zarząd, który dokonuje tylko wycinki krzaków, w pracach nie 

przewidziano odmulania cieku. 

Przewodniczący Rady : stwierdzam, że Rada Gminy wyczerpała przyjęty porządek XI sesji. 

Zamykam obrady XI zwyczajnej sesji Rady Gminy Udanin. 

 

 

Przewodniczący Rady 

Janusz Strzelecki 

Protokółował: 

Andrzej Sukta 

 


